

玖、森林鐵路

IX. Forest Railway

表53 林務局森林鐵路員工人數

Table 53 Number of Forest Railway Employee of F.B.

單位：人

Unit : Person

年 底 別	合 計	職 員	工 員	約 聘 僱 人 員
End of Year	Total	Staff	Worker	Contract Employee
民 國 91 年 底 (End of 2002)	234	61	173	—
民 國 92 年 底 (End of 2003)	230	57	173	—
民 國 93 年 底 (End of 2004)	218	49	169	—
民 國 94 年 底 (End of 2005)	210	46	164	—
民 國 95 年 底 (End of 2006)	203	45	158	—
民 國 96 年 底 (End of 2007)	193	40	153	—
民 國 97 年 底 (End of 2008)	24	20	4	—
民 國 98 年 底 (End of 2009)	18	13	5	—
民 國 99 年 底 (End of 2010)	152	18	4	130
民 國 100 年 底 (End of 2011)	157	14	4	139

資料來源：根據本局森林鐵路統計報告編列。

附註：1. 表列91年至98年底員工人數以編制內之現有鐵路專業員工為準。

2. 阿里山森林鐵路於97年6月19日移交民營，並於99年3月終止全案契約，5月收回直營。

3. 99年起預算員額經行政院於99年5月4日核增採用及約僱辦理。

Source : Based on the statistical report of forest railway of F. B..

Note : 1.The number of forest railway employee listed above is based on the present F. B. Railway staff and workers from end of 2002 to end of 2009.

2.The operation right of Alishan Forest Railway was transferred to a private company on June 19, 2008. F.B. terminated the private contract in March, 2010 and retrieved the operation right in May, 2010.

3.The number of forest railway employee from 2010 was agreed by Executive Yuan to increase the contract employee on May 4, 2010.